
                                                    Protokół Nr IV /18 

                                z sesji Rady Gminy w Wojciechowicach 

                             która odbyła się w dniu 31 grudnia 2018 r. 

                         w sali narad Urzędu Gminy w Wojciechowicach 

W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólny stan – 15,  zgodnie z 

załączoną listą obecności do niniejszego protokołu, Wójt Gminy  - Szymon Sidor, 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Łuba – Mendyk, Skarbnik Gminy – Sylwia Dzioba, 

Sołtysi, pracownicy Urzędu Gminy, Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

Agnieszka Krechowiak,  Radny Rady Powiatu Opatowskiego Bogusław Włodarczyk. 

Sesję rozpoczęto o godzinie 10.30. 

Porządek IV sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

1. Otwarcie IV sesji , stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie porządku 

obrad. 

2. Przyjęcie protokołu III sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia 

pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku i 

żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2019-2023  

b) określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w  

zakresie dożywiania w formie posiłku,  świadczenia pieniężnego (zasiłku celowego) 

na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego  w postaci produktów 

żywnościowych dla osób i rodzin wymienionych w Uchwale Nr 140 Rady Ministrów z 

dnia 15 października 2018 r., w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego 

programu  „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 (M.P. z 2018 r., poz. 

1007). 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2018 -2023. 

d) zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

e) zmiany uchwały Rady Gminy w Wojciechowicach Nr III / 12 /2018 z dnia 11 

grudnia 2018 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

f) rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wojciechowice. 

4. Wolne wnioski  

5. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

6. Zamknięcie obrad IV sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 
 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady  Gminy w Wojciechowicach  Grzegorz Wójcik otworzył IV 

sesję Rady Gminy w Wojciechowicach , poinformował, że obrady sesji są nagrywane 

i transmitowane, stwierdził kworum rady na sali: na stan rady 15 osób, obecnych 15 

osób. Następnie powitał przybyłych radnych, sołtysów,  Wójta z pracownikami. 

Przewodniczącego Rady przedstawił powyższy projekt porządku obrad. 

Rada Gminy przyjęła porządek obrad  w głosowaniu jawnym: 



Głosowanie :      „za” – 15         „przeciw” – 0      „ wstrzymało się” – 0 

Ad. 2 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do protokołu z III sesji Rady Gminy. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym przyjęła protokół z III sesji Rady Gminy w 

Wojciechowicach 

Głosowanie :    „ za” – 15         „ przeciw” – 0       „ wstrzymało się „ – 0  

Ad. 3. 

Przewodnicząca Komisji Wspólnej Marianna Kaczmarska przedstawiła opinię Komisji 

o projektach uchwał. 

Przewodniczący Rady poddał po głosowanie uchwały w sprawie: 

a) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia 

pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku i 

żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2019-2023,  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się o odczytanie treści uchwały.  

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr IV / 21 /2018 

 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia 

pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku i 

żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2019-2023,  

 

Głosowanie:  „za” – 15      „ przeciw” – 0       „wstrzymało się „ - 0 

b) określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w  

zakresie dożywiania w formie posiłku,  świadczenia pieniężnego (zasiłku 

celowego) na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego  w 

postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin wymienionych w Uchwale 

Nr 140 Rady Ministrów z dnia 15 października 2018 r., w sprawie ustanowienia 

wieloletniego rządowego programu  „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-

2023 (M.P. z 2018 r., poz. 1007). 

 

Przewodniczący zwrócił się o  odczytanie treści uchwały 

Żaden radny nie zgłosił się do dyskusji. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr IV / 22 /2018 

 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej 

w  zakresie dożywiania w formie posiłku,  świadczenia pieniężnego (zasiłku 

celowego) na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego  w postaci 



produktów żywnościowych dla osób i rodzin wymienionych w Uchwale Nr 140 Rady 

Ministrów z dnia 15 października 2018 r., w sprawie ustanowienia wieloletniego 

rządowego programu  „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 (M.P. z 2018 r., 

poz. 1007). 

Głosowanie;   „za” – 15         „przeciw” – 0       „wstrzymało się” – 0 

 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2018 -2023. 

 

Przewodniczący Grzegorz Wójcik zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Żaden radny nie zgłosił się do dyskusji. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

                                          Uchwałę Nr IV / 23 /2018 

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2018 -2023. 

 

Głosowanie:   „za”  - 15        „przeciw” – 0        „wstrzymało się” – 0 

 

d) zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się o odczytanie treści uchwały 

Żaden radny nie zgłosił się do dyskusji. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr IV / 24 /2018 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

 

Głosowanie:    „za” – 15        „ przeciw” – 0         „wstrzymało się” – 0       

e) zmiany uchwały Rady Gminy w Wojciechowicach Nr III / 12 /2018 z dnia 11 

grudnia 2018 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się o odczytanie treści uchwały 

Żaden radny nie zgłosił się do dyskusji. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr IV / 25 /2018 

w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy w Wojciechowicach Nr III / 12 /2018 z dnia 

11 grudnia 2018 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

 

Głosowanie:   „za” – 15      „przeciw” – 0          „wstrzymało się” – 0      



f)  rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wojciechowice. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jacek Majcher przedstawił opinię 

komisji o projekcie uchwały ( opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

                                         Uchwałę  Nr IV / 26 /2018 

 w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wojciechowice. 

 

Głosowanie:    „za” – 15           „przeciw” – 0          „wstrzymało się „ – 0                                                 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Gminy Wójcik Grzegorz udzielił głosu Radnemu Rady Powiatu 

Opatowskiego Bogusławowi Włodarczykowi. 

Radny Powiatu Bogusław Włodarczyk- omówił funkcjonowanie Domów Seniora na 

terenie Powiatu Opatowskiego. Złożył życzenia noworoczne dla wszystkich 

mieszkańców Gminy Wojciechowice. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Damianowi Jędrzejewskiemu. 

Radny Damian Jędrzejewski – zadał pytanie Radnej Rady Powiatu Opatowskiego 

Agnieszce Łuba – Mendyk czy przewidują dokończenie chodnika w miejscowości 

Bidziny  w stronę Jasic. 

Radny Damian Jędrzejewski  - zadał pytanie Wójtowi Gminy Wojciechowice czy 

cenzura powróciła do Gminy Wojciechowice. Czy jest zasadne ucinanie sesji Rady 

Gminy? 

Radny Damian Jędrzejewski zwrócił się z pytaniem do Wiceprzewodniczącego Rady 

Marka Wójcika – co miał na myśli używając w stosunku do mojej osoby nie 

stosownego wyrażenia wręcz groźby? Jako radny mam prawo zabierać głos w 

każdej sprawie. Żądam od Pana publicznych przeprosin.   

Głos zabrał Radny Rady Powiatu Opatowskiego Bogusław Włodarczyk-  nie ma na 

terenie tej gminy drogi powiatowej, która nie ma stanu idealnego. Rozpoczęliśmy 

budowę chodników na terenie Gminy Wojciechowice i będę oponował za tym żeby te 

chodniki powstawały w dalszym ciągu. W Radzie Powiatu jest trzech radnych z 

naszej gminy a nie dwóch jak było wcześniej powiedziane dlatego też będziemy 

wspólnie pracować nad rozwiązaniem tej kwestii. 

Radny Damian Jędrzejewski – miałem na myśli dwóch radnych ponieważ pan siedzi 

po innej stronie, nie rządzącej. Po tej stronie siedzi Pani Sekretarz dlatego też 

kierowałem do niej to pytanie. 

Wiceprzewodniczący Rady Marek Wójcik – nie przeczę, że padły takie słowa ale czy 

padło nazwisko Jędrzejewski. Jeśli uraziłem kogoś tymi słowami to bardzo 

przepraszam. 



Sołtys Barbara Lasota – zostały złożone podpisy pod protestem mieszkańców  wsi 

Stodoły Kolonie przeciw budowie masztu antenowego, którego postawienie odbyło 

się bez konsultacji  z mieszkańcami wsi. Nie jesteśmy przeciwni budowie masztów 

ale maszt powinien powstać w innym miejscu. Maszt ma bezpośredni wpływ na 

zdrowie mieszkańców, tyle się o tym mówi. Dlaczego maszt powstał bez konsultacji z 

mieszkańcami? Oczekujemy odpowiedzi od Wójta, od Starosty. 

Radny Rady Powiatu Opatowskiego Bogusław Włodarczyk – w tym czasie kiedy była 

wydana decyzja o budowie masztu ja byłem zawieszony, dlatego tej decyzji nie 

podpisałem ale postępu nie da się zatrzymać . Ten rząd zmienił ustawę o 

budownictwie i określił zasady na jakich można budować, wprowadził nowy program 

5 G według, którego w Polsce ma powstać 150% przekaźników więcej. W roku 2001 

powstała pierwsza wieża w Stodołach i wtedy nie było protestów, nikt się nie martwił 

o zdrowie. Są odpowiednie służby, które stwierdzą czy była nieprawidłowość czy nie. 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy w obradach sesji. 

Radny Tadeusz Kabat – tak się składa, że wieża stoi przy moim podwórku i nikt nie 

brał mnie jako strony przy wydawaniu decyzji na budowę wieży. Dlatego jest protest 

mieszkańców do rozpatrzenia przez odpowiednie instytucje. Protesty są i będą. 

Sołtys Barbara Lasota- nie pytamy co było wtedy tylko co jest teraz, nie było 

konsultacji z mieszkańcami, nikt nie wiedział o budowie wieży do czasu jak została 

postawiona. Dlatego będziemy protestować i żądamy odpowiedzi na nasz protest. 

 

Radny Rady Powiatu Opatowskiego Bogusław Włodarczyk – ja nie jestem specjalistą 

i nie będę się wypowiadał czy wieża truje czy nie, są odpowiednie służby, które to 

sprawdzą i wydadzą opinie. Po zapadnięciu decyzji będzie wiadomo czy wieża  była 

postawiona prawidłowo czy były jakieś błędne decyzje. Firma P4 prowadziła cały 

proces inwestycyjny. 

 

Radny Damian Jędrzejewski – cieszę się, że Pana Wiceprzewodniczącego słowa nie 

tyczyły się mojej osoby ponieważ czułem się urażony. Chciałem złożyć wszystkim 

mieszkańcom życzenia noworoczne. 

 

Sołtys Barbara Lasota – trzeba zbadać oddziaływanie wpływu wież i linii wysokiego 

napięcia na zdrowie ludzi.  

 

Radna Małgorzata Ostrowska – chciałam podziękować za postawienie wiaty 

przystankowej  na Drygulcu. Mam prośbę aby uwzględnić w budżecie gminy 

podwyżki dla pracowników. Składam życzenia noworoczne dla nas radnych i  

sołtysów aby nie było między nami różnic, ponieważ nie zawsze musimy się 

zgadzać, ale musimy ze sobą współpracować. 

 

Radna Marianna Kaczmarska – wszyscy radni ślubowaliśmy, że będziemy działać 

dla dobra gminy. 

 

Radna Małgorzata Ostrowska – myślę, że mamy problem ze zrozumieniem się. 

 

Wójt Szymon Sidor – chciałbym podziękować za podjęcie jednogłośnie uchwał przez 

państwa radnych. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym my mamy 



transmitować obrady rady gminy a nie wypowiedzi zarejestrowane przed 

rozpoczęciem sesji lub po zakończeniu sesji. Jeżeli ktoś poczuł się urażony a w 

imieniu samorządu też przepraszam ale proszę szanujmy się wzajemnie. Jeżeli 

chodzi o protest mieszkańców Stodół, zostały przyniesione do mnie zebrane podpisy 

a przekazałem je Panu Staroście, ponieważ Gmina nie pośredniczy przy budowie 

wieży. Przy budowie takiej wieży nie trzeba decyzji środowiskowej , informacje idą 

przez obwieszczenie według przepisów ustawodawcy. Przychylimy się z Panią 

Skarbnik  do podwyżek dla pracowników, zostaną ujęte w budżecie.  

 

Obrady sesji Rady Gminy opuściła radna Marianna Kaczmarska. 

  

Rady Damian Jędrzejewski – mam prośbę do Pana informatyka na przyszłość jak 

włączone będzie nagrywanie to proszę poinformować , że już jest na wizji.   

 

Radny Tadeusz Kabat – chce złożyć życzenia noworoczne druhom strażakom z 

jednostek Stodoły i Wojciechowice i podziękować za oddanie krwi podczas zbiórki. 

 

Sołtys Barbara Lasota – lampy nie świecą na Stodołach – Kolonii,  

- dodatkowa lampa pod szkołą w Stodołach. 

Radna Krystyna Żądło – znaki drogowe w kierunku Bidziny Zatorze. 

- oświetlenie w Jasicach przy świetlicy wiejskiej. 

- dewastacja tablic przy nowych domach , czy wiadomo kto to zrobił? 

 

Wójt Szymon Sidor – odbyło się ostatnie  posiedzenie Rady Gminy w tym roku, 

państwo radni przejmujecie budżet gminy z zadłużeniem 2470.000 zł. to jest – 

12,36% do dochodów gminy. Dewastacja tablic zostanie zgłoszona na policję. 

Lustra przy drogach wytrzymują nie długo, 

Oświetlenie w Jasicach będzie uzupełnione. 

     

Ad. 5 

Wójt Gminy przedstawił działalność międzysesyjną (Informacje stanowią załączniki 

do protokołu) 

Ad. 6  

Przewodniczący Rady Gminy w Wojciechowicach złożył życzenia noworoczne od 

radnych, sołtysów dla wszystkich mieszkańców Gminy Wojciechowice. 

Przewodniczący zamknął obrady IV sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

Zakończenie sesji godz. 12.15. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Sulewska  

Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 i spraw społecznych 

 



 

 

 

 

 

  

  

 

 

    

  

 


